
 
 

Zápis z jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  5.10.2023 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Renáta Typlová, Tomáš Pokorný, Lenka Jansová  

ON LINE:  Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Václav Křepelák 

HOSTÉ:  Tomáš Pacák 

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Tomáš Pokorný 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Bez připomínek 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- VV stanovil Tomáše Pokorného 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

R.Typlová aktualizace aktivní komunikace s oddíly (dotazník) 20.09.2023  ANO 

O.Laška odeslání seznam trenérů na míchačku 10.09.2023   ANO  

A.Jansa zpracování analýzy oddílů stagnujících družstev 30.09.2023 NE 

T.Pokorný prodloužení sezóny do května 30.09.2023 NE  

P.Droznová reportáže na FB – zajištění redaktorky 30.09.2023  ANO 

L.Jansová grafika plakátu - regionální anketa 30.09.2023 NE 

P. Droznová 
odeslání informací týkající se Ankety regionu na kluby, 
trenéry regionu 10.10.2023 NE 

P.Droznová zpracování rozpočtu na Středoevropské hry 30.09.2023       NE 

KRD + KŽF nominace rozhodčích na KTM 15.10.2023 ANO  

A.Jansa podání individuální dotace na HK kraj (Evropské hry) 30.10.2023 NE  

O. Laška První návrh semináře pro trenéry 30.09.2023 NE 

T.Faltejsek realizace projektu softwaru pro oddíly 30.11.2023       NE 

 

 

 



 
 

Připomínky k úkolům: 
1) Dotazník pro oddíly  

• Doplnění do bodu č. 4 – vzdělávání trenérů a vzdělávání oddílů 

• Nově bod 5 – rozveďte vybrané body v otázce č.4 

• Dotazník VV schválen 

• ÚKOL: Sekretářka po úpravě odešle na oddíly 

2) Zpracování analýzy (A.Jansa) – do půlky října, do 30.9. to nestíhal z důvodu organizace 
rozhodčích, seminářů, školení, zaučení nováčků 

3) Prodloužení sezóny (T.Pokorný) – ve fázi hledání argumentů  
4) Rozhovory pro Facebook – přebere L.Jansová. Se zaslaným rozhovorem od sl. Jirčíkové 

není VV spokojen – příliš dlouhý, mnoho chyb. 
5) Anketa regionu – ve fázi zpracování grafického návrhu – L.Jansová vytvořila základní návrh, 

který byl odeslán na oddělení medializace, kde dojde k finální podobě.  
6) Středoevropské hry – zrušeno z důvodu nezájmu ostatních pozvaných krajů 
7) Nominace rozhodčích na KTM – bude zařízeno, nadále pokračuje spolupráce KŽF a KRD 
8) Návrh na semináře pro trenéry – bude v řešení na setkání KŽF 
9) Realizace softwaru  

• Celkem osloveno 21 klubů, kterým bylo nabídnuto uspořádání schůzky se zástupci 

firem, které dodávají tento software 

• Reakci na tuto nabídku poslalo 6 klubů, z toho tři již mají EOS, jeden využívá vlastní 

software a dva kluby nemají zájem. Důvodem je velikosti klubu 

• Dojde k oslovení klubů, které doposud nereagovaly, v případě jejich nezájmu bude 

projekt ukončen 

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Změny termínů – aktuálně jedna změna v řešení 

• Problémy oddílů – první hrací víkendy proběhly bez větších problémů 

• 2. liga juniorů – družstvo Sokol Předměřice požádalo družstva o změnu termínu, 

turnaj pořádá FBC Česká Skalice a změna je z důvodu nedostatku hráčů 

Předměřic, nikoliv z důvodu obsazení haly 

• Požadavek družstva je v rozporu s Předpisem soutěže a LK nyní řeší, jak se 

k žádosti postavit. VV tuto situaci diskutoval, T. Pokorný vyslechl obavy a 

návrhy od RVV a zároveň T. Pokorný dostal od VV pověření toto celé 

zprocesovat a rozhodnout postup. 

• Pokuty – LK na svém on-line setkání schválila příkladový sazebník pokut, které jsou 
nejčastěji udělovány a výpočet pokuty v případě kontumace 

•  P.Droznová odeslala sazebník na sekretáře oddílu, od oddílů nepřišla zpět žádná 
zpětná vazba 

• V případě nepotvrzení zápisů odcházejí nyní první upozornění s žádostí o 
dodatečné potvrzení 

• Do dnešního dne uděleno 8 pokut (3.700 Kč) – nejvyšší 1.200 Kč za neoprávněný 
start třech hráček kategorie starších žákyň v zápasech 2. liga dorostenců; dále 
pokuta za chybějící manuální komentáře na turnaji Regionální liga mužů a 6 pokut 
za nevyplnění soupisky v řádném termínu 



 
 

• Kontumace – udělena první kontumace – FBK Jičín – Liga starších žáků – nedojetí 
na turnaj 

 
6.2. Komise mládeže 

• První tréninky výběrů – T.Faltejsek na prvním tréninku PA dívek 

• Pozvánky – pozitivní ohlasy od trenérů, ještě chybí doladit potvrzování účasti od 
části hráčů a hráček 

• Trenéři výběrů chlapců zlepší zasílání hodnocení a fotek 

• Středoevropské hry – z důvodu nízkého zájmu ostatních pozvaných je akce zrušená 

• Dovednostní dny – termíny po setkání KMM 

• North Cup Liberec – turnaj pro starší žáky a starší žákyně hraný systém 5+1, pořádá 
region Ústecký a Liberecký, kdy nabídka odešla především na kluby 

•  příspěvek od hráčů stanoven na 800 Kč, zbytek doplatí region 

• ÚKOL: T.Faltejsek – kontaktuje trenéry PA dívek a zjistí zájem o účast na akci, 
výsledek nahlásí sekretářce nejpozději do 13.10. (15.10. je ukončení přihlášek) 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Nominace na turnaje  

• probíhají standardně přes FIS – rozhodčí a delegáti si zadají dny nominace, ve 
kterých mohou pískat nebo delegovat a následně vše koordinuje A.Jansa s 
dostatečným předstihem  

• Počty vyškolených rozhodčích 

• delegáti – celkem vyškoleno 15 delegátů (5 nováčků, 10 stávajících)  

• rozhodčí – celkem zatím vyškoleno/přihlášeno 152 rozhodčích (46 nováčků, 106 
stávajících)  

• Plánované akce 

• školení rozhodčích nováčků (Hradec Králové, Pardubice) 

• školení stávajících rozhodčích ostatních listin (Hradec Králové)  

• Proběhlé akce 

• školení rozhodčích nováčků (Česká Třebová, Hradec Králové)  

• školení stávajících rozhodčích nejvyšší regionální listiny (Hořice)  

• školení stávajících rozhodčích ostatních listin (Pardubice, 2x Hradec Králové, 
Česká Třebová)  

• školení delegátů nováčků (Náchod)  

• školení stávajících delegátů (Dvůr Králové nad Labem)  
 

6.4. Komise ženského florbalu 

• Míchačka – zhodnocení turnaje 

• zúčastnilo se 53 dívek z toho 7 brankářek  

• Rozdělení do 4 týmů 

• Zúčastnili se všichni trenéři výběrů dívek 

• polovina z PCE a polovina z HK kraje 

• Spolupráce s KTM – dívky 

• G15 + 17 – 2. – 5.5.2024 – Dobruška – propojení s výběry našeho regionu, snaha 

o zapojení trenérů z HK kraje 

• GU 15 – 30. – 2.6 – Skuteč snaha o zapojení trenérů z PA kraje 

• Seminář trenérů – S KRD – nastínění možností spolupráce, bude ještě dořešeno 



 
 

• Projekt nových dívčích družstev – oslovení oddílů s dívkami na soupiskách 
chlapeckých družstev, na dalším setkání KŽF se toto bude řešit 

• ÚKOL: P.Droznová – vytvoří seznam holek na klučičích soupiskách 
 

7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

• Rozhovory (4 za půl sezóny) převezme Lenka Jansová, za stejných podmínek, co se 
schválily sl. Jirčíkové 

• Tip: Rozhovor v rámci školních turnajů (ČEPS cup), článek, který shrne nejdůležitější 
a nejzajímavější info za určitou dobu – např. Region HKaPA má největší dosah na 
sociálních sítích – poděkování followerům…apod. 

• ÚKOL: L.Jansová vylepší rozhovor s Lucií Hejnovou 

• ÚKOL: P.Droznová vloží na web a odkaz pak na Facebook 
7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

• Bez připomínek 

 

8. Rozpočet 2023 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

• VV pravidelně informován o čerpání rozpočtu 

• Příprava rozpočtu 2024 – na příštím VV dojde ke schválení 

• ÚKOL: A.Jansa – zaslání na členy VV nejpozději týden před jednáním 

• ÚKOL: předsedové komisí zkontrolují navržený rozpočet a potvrdí objem prostředků 
pro jednotlivé projekty 

 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• Bez připomínek 
 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• A.Jansa odeslal na oddíly dne 4.10. informace k Programu podpory rozvíjejících se 

oddílů 2023 

 

11.  Disciplinární komise 

• DK měla dne 14.9. své první setkání, kde se řešila nastavení a spolupráce pro 
následující sezónu 

• DK rozhodla o zahájení 1. případu – Liga starších žáků – družstvo 1. FBC Polička – 
použití nevhodného gesta vůči soupeři 

 

12.  Různé 

12.1. Školské turnaje – přihlášky spuštěny, koordinátoři Ondřej Laška (PA), Lenka Jansová (HK) 

12.2. Regionální anketa – po vytvoření grafiky dojde k zaslání na oddíly 



 
 

12.3. Dotazník – aktivní komunikace – P.Droznová odešle na oddíly ihned po zapracování 

posledních připomínek 

 

13. Další setkání proběhne 9.11.2023 

 

14. Úkoly, který vyplynuly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová odeslání dotazníku na oddíly 05.10.2023   

T.Faltejsek komunikace s trenéry ohledně turnaje North Cup 13.10.2023   

P.Droznová seznam dívek na klučičích soupiskách 13.10.2023   

L.Jansová rozhovor s Lucií Hejnovu (vylepšení) 13.10.2023   

P.Droznová vložení na web 13.10.2023   

A.Jansa zaslat navržený rozpočet 2024 na členy VV 02.11.2023   

předsedové kontrola, popř. úprava rozpočtu pro jednotlivé komise 09.11.2023   

A.Jansa zpracování analýzy oddílů stagnujících družstev 09.11.2023   

L.Jansová grafika plakátu - regionální anketa 30.10.2023   

T.Faltejsek realizace projektu softwaru pro oddíly 30.11.2023   

T.Pokorný prodloužení sezóny do května 30.04.2023   

 

 

Jednání ukončeno v 11 hodin, byly podepsány bezhotovostní CP 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 


